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Sun Color on the Wall |

Picture Description?)

A grayscale photograph features patches of rainbow-colored light refracting onto a textured concrete
wall, creating a surreal and vibrant contrast.

Analysis?)

This photograph presents a unique interplay of light and texture within an urban setting. The monochrome
background accentuates the striking prismatic effect cast upon a rough concrete wall. Patches of vi-
brant rainbow hues, seemingly projected through glass or water, interrupt the otherwise somber palette,
creating a visual anomaly that is both unexpected and captivating. The composition skillfully balances
the rawness of the industrial environment with the ethereal beauty of refracted light, offering a moment
of unexpected wonder within the mundane.
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Picture Data

006397 - Sun Color on the Wall |

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 07/2018 07/2018 12/2018
Width Height Bits/Color
Original Size 7560 px 5112 px 16
Ratio ca. 1.48 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Sonnenfarbe an der Wand |

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A grayscale photograph features patches of rainbow-colored light refracting onto a textured concrete wall, creating a surreal and vibrant contrast.
    
    
      Ein Graustufenbild zeigt Flecken regenbogenfarbenen Lichts, die sich auf einer strukturierten Betonwand brechen und einen surrealen und lebendigen Kontrast erzeugen.
    
    
      This photograph presents a unique interplay of light and texture within an urban setting. The monochrome background accentuates the striking prismatic effect cast upon a rough concrete wall. Patches of vibrant rainbow hues, seemingly projected through glass or water, interrupt the otherwise somber palette, creating a visual anomaly that is both unexpected and captivating. The composition skillfully balances the rawness of the industrial environment with the ethereal beauty of refracted light, offering a moment of unexpected wonder within the mundane.
    
    
      Diese Fotografie präsentiert ein einzigartiges Zusammenspiel von Licht und Textur in einer städtischen Umgebung. Der monochrome Hintergrund betont den auffälligen prismatischen Effekt, der auf eine raue Betonwand geworfen wird. Flecken lebendiger Regenbogenfarben, die scheinbar durch Glas oder Wasser projiziert werden, unterbrechen die ansonsten düstere Palette und erzeugen eine visuelle Anomalie, die sowohl unerwartet als auch fesselnd ist. Die Komposition balanciert gekonnt die Rauheit der industriellen Umgebung mit der ätherischen Schönheit des gebrochenen Lichts und bietet einen Moment unerwarteten Wunders im Alltäglichen.
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